

Referat RU-møte

30.08.16

Oppmøtte	Tora Skarvatun	Ru, leiar
	Ida L. Fladmark	Fakultetstyret
	Merete Birkeland	KFU
	Roymond Olsen	Gjest
	Emil Lindfors	LFFH & Integrerbar
	Lukas Lorentzen	Stiller til val
	Marie E. Lien	Gjest
	Jonatan Claussen	Nanos
	Pernille Kiil	Gjest frå Matematisk Fagutvalg
	Ragnhild Aalvik	Fu-ii, stiller til val
	Didrik Sæther	Fu-ii, stiller til val
	Natalie Johnsen	Mire, Fak.-rep., stiller til val
	Ole Bjørnstad	BFU
	Dina Elisabeth M. Hauge	GFU
	Hilde Eide Lien	HELIKS
	Jon Asgeir Torsvik	FIL
	Tamara Aasbø	Arrangementkoordinator
	Henriette Vaage Aase	Avtroppande RU og læringsmiljø- og fakultetsansvarleg i studentparlamentet
	Stein Skoglund Skåtøy	Ru og referent
	Roger Y. Han	RU

Referent: Stein Skoglund Skåtøy

1: Oppmøte godkjend, maten fortært

2: Godkjendt og innkalling og saksliste

Alle introdusert

RU blei forklart og introdusert

Fakultetsrepresentane blei forklart

Studentparlamentrep blei godkjend

RU sine lister skal bli oppdatert i to vekers tid

Arealplanlegging

Misnøye om kva som blei gjort. Manglande arbeid, men det må gjerast arbeid for å utbetra tilbodet. Det kjem bokskap inne i lesesalen, men det er ikkje ideelt.

Bygginga blei utstatt. Allegaten 66 sin riving vert utsatt med 10-15 år. RU må vera aktive for at ting skal skje, elles vert det gløymd. Og blitt forslag om brakker for lesing, kanskje under eksamen. Midlerditdig kan bli lange løysingar

Arrangement: Nytte TV-en for å reklamere. Avgrensa adgang grunna nøkkelpoblemar. Litt manglande engasjement. Må kanskje tydeleggjere rolla meir. Er tradisjonelle fester som er på veg.

Informert om undervisningsprisen blei informert om. Ingen innvendingar om prisen seg sjølv. Planen blei lagt fram.

Val

2 oppmøtte som ikkje var der, men det blei godkjend at Roger kunne lese opp tekstane deira.

Dei som stilte opp:

Natalie Johnsen

Ragnhild

Didrik Sæther

Lukas

Jan Magne Cederstrøm

Karolina Grubziewicz

Dei blei jamt mellom første og andre, men det blei vedtatt at det skulle stemmast på nytt mellom dei to som kom på likt på andre plass, som var Didrik og Lukas.

Dei innmelde var:

Didrik

Natalie

Det var særst jamt mellom alle. Eit spanande val

5: Asbjørn Leirvåg, informasjonsformidlingsmann og skal prøve å forbetra formidlinga frå UiB, som ikkje er ideell. Spørsmål frå han var blant anna om korleis kan nå ut til folket betre. Styrke UiB utad. Informatikk kunne tenke seg å vera i med å jobbe med dette. Spørsmålet vert og om kva informasjon skal ut, all essentiell, eller all viktig? Canvas har moglegheit og studentar frå informatikk har blant anna laga app for dette, men UiB vil ikkje betale for appen bl.a. Pengar er utfordring angående

bruken. Spørsmålet er om professorane er interessert nok og til å engasjere seg. Frivillig\tvang? Tilgjengelegheit på telefon? Ting er planlagt, men midlar er flytta på. Digital revolusjon, som er utfordrande og krevande på alle partar.

6: Fagutvalseminar

Orientering om seminaret. Var populært der ute, og folk fekk gode idear. Eit positivt tiltak. God mat. Går over 1 helg. Sosial samkvad på fredags aftanen. Datoar vert satt av styret

7: Hausta som kjem

Skal komme stikkontaktar for 100 000, og blant anna skal komme ei kollokvieøy mest sannsynleg i 1 etg under kantinetrappa. Datalabbane nede ved Høytek er ikkje tilfredsstillande. Skapklipping skal skje, men var avhenge av fulltalle styre.

8: Sosialt

MatNatKamp i hausten, Studentkamp til våren. BFU skal arrangera maskeradeballet, 05. november. NITO gjer vekk 15 billetter til Sikkerhetssymposiet 05. oktober. Halloweenfest har både Informatikk og HELIKS\BFU i lag. Spørsmåla er om kor og når. Vidare diskusjon vert ikkje tatt på møtet, men vidare diskusjon og tankar og konklusjonar vert overført vidare til Tora

9: Eventuelt

Skjenkeareal på RU-kontoret og heile området utafør er skjenkeområdet. Respekter det, elles risikerer Integrerbar store utfordringar angående skjenkeløyve.

Store forseinkingar med Allégaten 66. Hangaren skal vera ferdig i 2017, men

Sosialt bør tas opp med Tamara. Kanskje endra møteprogrammet, noko som kan endrast?

Evaluering:

Møtet blei sett på som eit bra møte

Møte blei heva klokka 17:45